Сопровождение к десятинам:                              03.08.26.  Воскресение 12:00 P.М.

Не может дерево доброе приносить плоды худые, ни дерево худое приносить плоды добрые. Всякое дерево, не приносящее плода доброго, срубают и бросают в огонь. Итак, по плодам их узнаете их. 
(Мф.7:18-23).

A good tree cannot bear bad fruit, nor can a bad tree bear good fruit. Every tree that does not bear good fruit is cut down and thrown into the fire. Therefore by their fruits you will know them. (Matthew 7:18-23).

Мы должны знать, чем по своей сути является худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

We need to know what bad fruit is, which testifies that we are a branch of a bad tree.

Проявление антисемитизма и национализма – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

The manifestation of anti-semitism and nationalism is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Элементы любого пиара, которыми человек хочет сделать себя известным – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

The strive of a person to make himself famous are a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Элементы любой добродетели, которые человек делает своей надеждой на спасение – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

The elements of any virtues that a person makes his hope of salvation is a bad fruit, which testifies that we are a branch of a bad tree.

Попытка использовать имя Христа, в своих собственных пророчествах – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Attempting to use the name of Christ in our own prophecies is a bad fruit that indicates that we are a branch of a bad tree.

Упование и поиск помазания, благословений, и даров Святого Духа, вместо поиска и упования, на Помазующего, на Благословляющего, и на Дарителя – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Trust and the search for the anointing, blessings, and gifts of the Holy Spirit, instead of searching and hoping on the Anointer, on the Blesser, and on the Giver is a bad fruit that indicates that we are a branch of a bad tree.

Самовольное служение, в котором человек выдвигает себя на руководящую роль учителя – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Self-willed service, in which a person nominates himself for the leadership role of a teacher, is a bad fruit, which testifies that we are a branch of a bad tree.

Непризнание теократического порядка, обуславливающего порядок Царства Небесного – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

The non-recognition of the theocratic order that determines the order of the Kingdom of Heaven is a bad fruit that indicates that we are a branch of a bad tree.

Нежелание быть учеником, и платить цену за своё ученичество в Теле Христовом – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

The reluctance to be a student, and to pay the price for our discipleship in the Body of Christ, is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Противление власти, установленной Богом, на условиях Писания, в Теле Христовом – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

The opposition of the authority established by God, on the terms of the Scripture, in the Body of Christ is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Полагать, что благочестие служит для прибытка, и оправдывать своё желание обогатиться деньгами – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

To believe that godliness serves to be profitable, and to justify our desire to be rich in money is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Противиться заповеди десятин и рассматривать её, как продукт закона Моисеева – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

To oppose the commandment of tithes, and to regard it as a product of the law of Moses is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Нежелание страдать за истину и принимать на себя злословия, злословящих Бога – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

The reluctance to suffer for the truth, and to take upon ourselves the reproaches that curse God is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Нежелание работать своими руками, и жить за счёт тех, кто работает – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Reluctance to work with our own hands, and to live at the expense of those who work is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Принимать худую молву на ближнего и распространять её  – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

To take a bad rumor about your neighbor and spread it is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Повреждение истины, содержащейся в Писании, путём её искажения и противление этой истине – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Damage to the truth contained in Scripture by distorting it and opposing this truth is bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Нежелания и отказ, прощать своего обидчика, и нежелание признавать свою вину – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Unwillingness and refusal to forgive one’s offender, and unwillingness to admit one’s guilt, is a bad fruit that indicates that we are a branch of a bad tree.

Сокрытие своего греха, и нежелание оставить его и исповедывать грех – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Hiding your sin and not wanting to leave it and confess it is a bad fruit that indicates that we are a branch of a bad tree.

Выдавать откровение, которое было дано другому человеку, как откровение, дарованное нам – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

To give a revelation that was given to another person, as a revelation bestowed on us, is a bad fruit, which indicates that we are a branch of a bad tree.

Исповедывать добрые слова, которые отсутствуют в сердце – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

To confess good words that are absent in the heart is a bad fruit that indicates that we are a branch of a bad tree.

Надмеваться своим умом, и приписывать успех в обретении богатства, силе своего ума – это худой плод, который свидетельствует, что мы являемся ветвью худого дерева.

Puffing up our mind, and ascribing success to gaining wealth as the strength of our mind, is a bad fruit that indicates that we are a branch of a bad tree.

Он же сказал в ответ: всякое растение, которое не Отец Мой Небесный насадил, искоренится; оставьте их: они - слепые вожди слепых; а если слепой ведет слепого, то оба упадут в яму (Мф.15:13,14).

But He answered and said, "Every plant which My heavenly Father has not planted will be uprooted. Let them alone. They are blind leaders of the blind. And if the blind leads the blind, both will fall into a ditch." (Matthew 15:13-14).
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